



Racquetball Canada Honours Volunteers and Athletes at 2025 National Awards Banquet



Racquetball Canada proudly recognized outstanding volunteers and athletes for their significant contributions and accomplishments at the 2025 National Championships Awards Banquet, held on Saturday, May 24 in Burlington.

Hall of Fame Induction

Adrian Webb of Cambridge, Ontario was inducted into the Racquetball Canada Hall of Fame in the Builder Category. Webb has dedicated decades of service to racquetball at the local, provincial, and national levels, including over 30 years on boards and committees. As Ontario's Provincial Representative and as Racquetball Canada's Tournament Director and Drawmaster, Webb played an instrumental role in organizing and delivering national events, enhancing the athlete experience, and contributing to the sport's professionalism.

In addition to his long-time volunteer leadership, Webb served as Host Chair for numerous National Championships, Junior National Championships, and Selection Events, including the 2014 World Championships. He also led as Commissioner of the former Canadian Pro-Am Racquetball Tour and organized several professional tour events in Canada.

Mike Green of Hamilton, Ontario was also honoured during the ceremony. Green, who was inducted into the Hall of Fame in 2022 in the Athlete Category, was unable to attend at the time. Visit the Hall of Fame section of the Racquetball Canada website for Green's Hall of Fame biography and photo montage.

Racquetball Canada Awards

President's Award: Recognizing exceptional contributions that advance Racquetball Canada's mission.
Clifford Hood (Yarmouth, NS) - Hood joined the Board of Directors in 2019 during a time of organizational transition and has been pivotal in strengthening governance and aligning the organization with Sport Canada requirements. As a member of the Nominating and Governance Committee, he continues to provide expert legal insight and guidance.

Susan Livingston Award: Honouring those who inspire, empower, and motivate girls and women in racquetball.

Ontario Women's Racquetball Group - This dedicated team has created inclusive and supportive spaces across Ontario for women, girls, and trans women and girls to discover and grow in racquetball through mentorship, programming, and community outreach.

Innovation Award: Recognizing creativity and leadership in making a lasting impact on racquetball.
Trevor Bazilio & Steve Turner (Toronto, ON) - Bazilio sustained Toronto's only league for decades and hosted memorial tournaments that raised thousands for cancer and heart research. Turner, who took over in 2021, expanded the program with Learn to Play initiatives and launched the new Toronto Classic tournament, all while breaking down barriers to participation.

Marc Caouette Award: Celebrating coaches who significantly impact youth aged 21U.
Kurtis Cullen (Brandon, MB) - Cullen revitalized the junior program in Brandon, reenergizing the local board and implementing structured Learn to Play and badge programs. His leadership has increased youth engagement and participation at the Junior National level.

Provincial Awards: Recognizing sport leaders nominated by their province

- **Karla Drury** (Saskatchewan)
- **Tammy Gray** (Ontario)
- **Steven Leduc** (Québec)
- **Stephanie Oteyza** (Manitoba)
- **Daniel Smith** (Nova Scotia)
- **Ken Storozuk** (British Columbia)

Heather Stupp Award: Recognizing a female junior athlete who exemplifies excellence both on and off the court.

- **Mercy Coughy** (Cambridge, ON)

Sherman Greenfeld Award: Recognizing a male junior athlete who exemplifies excellence both on and off the court.

- **Naman Gauri** (Lethbridge, AB)

Awards of Excellence: Celebrating international podium performances by athletes and their coaches in the past year.

Athletes

- Chloé Jauvin (Terrebonne, QC)
- Kurtis Cullen (Brandon, MB)
- Coby Iwaasa (Lethbridge, AB)
- Frédérique Lambert (Montréal, QC)
- Samuel Murray (Baie-Comeau, QC)
- Juliette Parent (Saint-Jacques, QC)
- Trevor Webb (Cambridge, ON)
- Ofelia Wilscam (Repentigny, QC)

Coaches

- Michel Gagnon (Longueuil, QC)
- Patrick Jauvin (Terrebonne, QC)
- Tim Landeryou (Saskatoon, SK)
- Rino Langelier (Verdun, QC)
- Evan Pritchard (Winnipeg, MB)

International Results for Awards of Excellence:

2024 World Championships

-  Gold – Iwaasa & Murray (Men's Doubles)
-  Silver – Cullen, Iwaasa, Murray, Webb (Men's Team)
-  Bronze – Lambert & Parent (Women's Doubles)

2025 Pan American Championships

-  Bronze – Murray (Men's Singles)
-  Bronze – Lambert, Jauvin, Parent & Wilscam (Women's Team)

Read more about the recipients in our press release on our website.

Nominations Now Open

Nominations for the 2026 Hall of Fame and Racquetball Canada Awards are due March 1, 2026.

 Learn more and submit your nomination at:  racquetballcanada.ca/hall-of-fame-awards-2

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



Racquetball Canada honore des bénévoles et des athlètes lors du banquet d'honneur des Championnats nationaux de 2025



Racquetball Canada a fièrement reconnu des bénévoles et des athlètes exceptionnels pour leurs contributions et leurs réalisations significatives lors du banquet de remise des prix des Championnats canadiens de 2025, qui a eu lieu le samedi 24 mai à Burlington.

Intronisation au Temple de la renommée

Adrian Webb, de Cambridge en Ontario, a été intronisé au Temple de la renommée de Racquetball Canada dans la catégorie des bâtisseurs. M. Webb a consacré des décennies de service au racquetball aux niveaux local, provincial et national, y compris plus de 30 ans au sein de conseils d'administration et de comités. En tant que représentant provincial de l'Ontario et directeur des tournois et du tirage au sort de Racquetball Canada, M. Webb a joué un rôle déterminant dans l'organisation et la tenue d'événements nationaux, en améliorant l'expérience des athlètes et en contribuant au professionnalisme du racquetball.

En plus de son leadership bénévole de longue date, M. Webb a agi à titre de président de l'organisation de nombreux championnats canadiens, championnats canadiens juniors et épreuves de sélection, y compris les Championnats du monde de 2014. Il a également été commissaire de l'ancien circuit canadien de racquetball Pro-Am et a organisé plusieurs tournois professionnels au Canada.

Mike Green, de Hamilton, qui a été intronisé au Temple de la renommée en 2022 dans la catégorie des athlètes, mais qui n'a pas pu assister à la cérémonie, a également été honoré au cours de celle-ci. Visitez la section du Temple de la renommée du site Web de Racquetball Canada pour obtenir la biographie et le montage photo de Green pour le Temple de la renommée.

Prix de Racquetball Canada

Prix de la présidente : Reconnaissance de contributions exceptionnelles qui font avancer la mission de Racquetball Canada.

Clifford Hood (Yarmouth, NÉ) - Hood s'est joint au conseil d'administration en 2019 pendant une période de transition organisationnelle et a joué un rôle essentiel dans le renforcement de la gouvernance et l'alignement de l'organisation sur les exigences de Sport Canada. En tant que membre du comité de nomination et de gouvernance, il continue de fournir des conseils et des avis juridiques spécialisés.

Prix Susan Livingston : Hommage aux personnes qui inspirent, responsabilisent et motivent les filles et les femmes dans le domaine du racquetball.

Groupe de racquetball féminin de l'Ontario - Cette équipe dévouée a créé des espaces inclusifs et de soutien dans tous les coins de l'Ontario pour les femmes, les filles et les femmes et filles transgenres afin qu'elles découvrent le racquetball et s'y épanouissent grâce au mentorat, à la programmation et à la sensibilisation de la communauté.

Prix de l'innovation : Reconnaissance de la créativité et du leadership ayant un impact durable sur le racquetball.

Trevor Bazilio & Steve Turner (Toronto, Ontario) - Bazilio a soutenu la seule ligue de Toronto pendant des décennies et a organisé des tournois commémoratifs qui ont permis de récolter des milliers de dollars pour la recherche sur le cancer et les maladies du cœur. Turner, qui a pris la relève en 2021, a élargi le programme avec des initiatives d'apprentissage du jeu et a lancé le nouveau tournoi *Toronto Classic*, tout en éliminant les obstacles à la participation.

Prix Marc Caouette : Célèbre les entraîneurs qui ont un impact significatif sur les jeunes de 21 ans et moins.

Kurtis Cullen (Brandon, MB) - Cullen a revitalisé le programme junior à Brandon, en redynamisant le conseil d'administration local et en mettant en œuvre des programmes structurés d'apprentissage du jeu et de badges. Son leadership a permis d'accroître l'engagement et la participation des jeunes au niveau national junior.

Prix provinciaux : Reconnaît les dirigeants sportifs nommés par chaque province pour leurs contributions exceptionnelles au niveau provincial.

- **Karla Drury (Saskatchewan)**
- **Tammy Gray (Ontario)**
- **Steven Leduc (Québec)**
- **Stephanie Oteyza (Manitoba)**
- **Daniel Smith (Nouvelle-Écosse)**
- **Ken Storozuk (Colombie-Britannique)**

Prix Heather Stupp : Reconnaissance d'une athlète féminine junior qui incarne l'excellence sur et en dehors du terrain.

- **Mercy Coughy (Cambridge, ON)**

Prix Sherman Greenfeld : Reconnaissance d'une athlète féminine junior qui incarne l'excellence sur et en dehors du terrain.

- **Naman Gauri (Lethbridge, AB)**

Prix d'excellence : Célébration des performances internationales des athlètes et de leurs entraîneurs au cours de l'année écoulée.

Athlètes

- Chloé Jauvin (Terrebonne, QC)
- Kurtis Cullen (Brandon, MB)
- Coby Iwaasa (Lethbridge, AB)
- Frédérique Lambert (Montréal, QC)
- Samuel Murray (Baie-Comeau, QC)
- Juliette Parent (Saint-Jacques, QC)
- Trevor Webb (Cambridge, ON)
- Ofelia Wilscam (Repentigny, QC)

Entraîneurs

- Michel Gagnon (Longueuil, QC)
- Patrick Jauvin (Terrebonne, QC)
- Tim Landeryou (Saskatoon, SK)
- Rino Langelier (Verdun, QC)
- Evan Pritchard (Winnipeg, MB)

Résultats internationaux pour les prix d'excellence :

Championnats du monde du 2024

- 🥇 Gold – Iwaasa e Murray (Double masculin)
- 🥈 Silver – Cullen, Iwaasa, Murray et Webb (Compétition par équipe masculine)
- 🥉 Bronze – Lambert et Parent (Double féminin)

Championnats panaméricains de 2025

- 🥉 Bronze – Murray (Simple masculin)
- 🥉 Bronze – Lambert, Jauvin, Parent et Wilscam (Compétition par équipe féminin)

Pour en savoir plus sur les lauréats, consultez notre communiqué de presse sur notre site web.

Les mises en candidature pour le Temple de la renommée et les Prix Racquetball Canada de 2026 doivent être soumises au plus tard le 1er mars 2026.

Apprenez-en davantage et soumettez votre candidature à : <https://racquetballcanada.ca/fr/temple-de-la-renommee/#Cohorte-de-2020>

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
 Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!